
Zápis z porady vedení konané dne 18. 5. 2015 

Přítomni: Malinka, Dostál, Šrubařová, Rebok, Křenek, Bartošek, Regner, Kohoutková, 

Novotná Buršíková, Pištěk (do 11:00) 

Omluveni: Matyska 

1. Plán veřejných zakázek  

– Šrubařová okomentovala jednotlivé položky z plánu veřejných zakázek, zmínila 

nedostatek komunikace zadavatelů s oddělením veřejných zakázek. 

 Rozpočet na Magion je v letošním roce nižší, podle výše částky Magion 

zpracuje priority své práce. Konečnou částku zjistí tajemnice od kvestora, do 

prázdnin musí být znám termín pro zadání.  

 Klimatizační jednotky, kopírovací položky – Jaroslav Ledvinka.  

 Úložiště – řeší Měcháček ve spolupráci s Pešou.  

 Pištěk seznámil se sérií položek technického charakteru, jednotlivě 

okomentoval.  

– Do konce týdne upřesnit technické parametry, ujasnit, zda je zadání uskutečnitelné. 

Neujasněné nebo problematické položky budou předloženy k rozhodnutí řediteli, a to 

v průběhu 25. 5. Do té doby nutno zpracovat technické varianty řešení. Divizní 

zaktivizují kolegy, Šrubařová upozornila na nedostatek času, hlavně s ohledem na letní 

dovolené.  

 

2. Kontrola úkolů z minulých porad  

– Stav dislokací – David Jati zaslal přehled stávajícího osazení kanceláří, divizní jej 

upozorní na případné chyby. Drobné změny proběhnou ještě na provozně-ekonomické 

divizi, případné další požadavky hlásit neprodleně.  

– Pracovní skupina pro uchopení hospodářské činnosti – divizní nahlásí Dostálovi jména 

osob, které mají v této oblasti potenciál. Základní diskuse proběhne za přítomnosti 

ředitele.  

– Uchopení univerzitní pošty – proběhla jednání s M. Rudou, kontrola dalšího postupu 

za 14 dní.  

– SafeQ - paralelně k upgradu studentských tisků probíhá konzultace dodávek tiskáren 

na filosofické fakultě. Využito jako akcelerátor při řešení centrálního prostředí 

studentských tisků. Otevřeny nové obchodní otázky. Bude dále průběžně řešeno. 

(kontrola 25. 5.) 

– Telefonie – Rebok shrnul celou akci, všechna místa přepojena bez výrazných 

problémů, průběžně probíhá stěhování zařízení. Běží 2měsíční zkušební provoz, řeší 

se resty ze strany firem, je třeba zajistit stabilní konfiguraci. Nastalo drobné zdržení 

kvůli nemoci Špačka. Lhůta zkušebního provozu bude zřejmě prodloužena o další 

měsíc. 

 Odkup hardware – pro vyřazování celého souboru telefonie je připraven 

likvidační dokument, objednán znalecký soudní posudek. Do konce měsíce 

potřeba uzavřít smlouvu, aby mohla likvidace fyzicky začít.  

– Prezentace UniWebu proběhne 15. 6., současně Budík představí stav Munipedie.  

 

3. Různé  

– Kohoutková informovala, že je podepsána smlouva s MŠMT na Matriku studentů, 

podepsáno na 1 rok, poté bude vypsána soutěž znova. Provoz matriky byl technicky 

předán na serverovou infrastrukturu ministerstva, kde ode dneška běží.  



– Rebok – všechny budovy na Botanické 68a už běží na Eduroamu pod správou FI.  

– Fond rozvoje Cesnet – panuje shoda ohledně vzdělávání zaměstnanců a práce se 

studenty, návrhy dopracuje Křenek.  

– SSME – zájemci o účast nechť kontaktují Kamila, domluví s Jitkou Kytner.  

– Byl nasazen druhý smskovač pro automatické zasílání SMS o problémech na síti – 

byla provedena virtualizace řešeni. Tj. výrazně zvýšena robustnost této univerzitní 

infastruktury.  

– Křenek informoval o projektu WestLife, je třeba stanovit pracovníky, kteří se tím 

budou zabývat. Kontrola 1. 6.  

– Šrubařová připomněla, že v kontrolním systému běží systém kontrol, požádala 

všechny, aby začali průběžně kontroly plnit.  

– Na budově Botanická 68a proběhlo mytí oken. Na oknech obrácených do ulice 

Hrnčířská je nalepena fólie proti slunci. Z důvodu jejího špatného stavu není možné 

tato okna umýt dokonale.  

 

4. Informace z projektové podpory 

– Byla vyhlášena nová výzva TA ČR OMEGA (15. 5. 2015 - 30. 6. 2015) Více 

informací naleznete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:omega_15.5.20

15 

– Byla vyhlášena nová výzva Ministerstva zdravotnictví (16. 5. 2015 - 30. 6. 2015) 

Více informací naleznete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:mz_16.5.2015 

– Pokud uvažujete o podání projektového návrhu, kontaktujte prosím projektovou 

podporu na projekty@ics.muni.cz. Více informací také na intranetu na 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora 

 

5. Informace z personalistiky 

– k 30. 4. 2015 ukončil pracovní poměr Mgr. Václav Stupka. Od 1. 5. 2015 nastoupil 

PhDr. Jan Sebastian Novotný, Ph.D. 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Otto Dostál 

Zástupce ředitele pro vědu  

a výzkum  
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